

《单词百科:sightings是什么意思?sightings怎么发音?sightings的解释和用法》

英语单词sightings是什么意思?sightings怎么读?sightings怎么发音?简答网为您整理了sightings的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sightings怎么读

sightings的读音:[saɪtɪŋz]

sightings的意思

1、n.照准,观察,视线(sighting的名词复数);

sightings的相关词组

- 1、at the sight of 看见...时;
- 2、At the first sight 一眼看去;乍一看;

- 3、at sight of 一看见;
- 4、at sight 一看到...就;一经要求就,一出示就;
- 5、at first sight 乍看之下,一看到...就;
- 6、be in sight 看得见,在眼前;在望;
- 7、come into sight 出现在眼前,可以望见;
- 8、catch sight of 一下子看到;看见;瞥见;见;
- 9、in sight of 在...看得见的地方;
- 10、in sight 被看到;
- 11、know by sight 会过面;
- 12、love at the first sight 一见钟情
- 13、love at first sight 一见钟情;
- 14、lose sight of 忽视;忘记;看不见;失去联系;
- 15、line of sight 视线,瞄准线;
- 16、out of sight 看不见,在视野之外;
- 17、put out of sight 把...藏起来;
- 18、lines of sight [医]视线;
- 19、sight letter of credit 即期信用状;
- 20、sight draft 即期汇票,见票即付票据;

sightings的双语例句

1、Sightings in wooded areas include warblers, flycatchers, robins, bulbuls and tits.

在林木地带发现的雀鸟有各类柳莺、石青、知更鸟、夜莺和山雀.

2、Many times his sightings of Confederate troop movements prevented heavy losses to

the Union forces.

有许多次,由于他观测到南方同盟军队的调动情况,使联邦军队避免了严重损失.

3、 UFO sightings in France are to be revealed-exciting paranormal enthusiasts in the UK.

在法国,UFO的目击事件即将被透露 - 这使得联合王国的超常事件狂热者们兴奋.

4、 Within two hours, the Minor Planet Center used sightings by others to chart its trajectory.

在两个小时内, 国际小行星中心就利用他人的观测信息跟踪到了它的轨迹.

5、 Have had a shocking UFO sighting or multiple sightings in your life.

在生活中有很多令人震惊的不明飞行物的景象或多个景象.

6、 Well, aurora sightings are most common at high latitudes, so I could go to Antarctica.

嗯, 极光的景象在纬度高的地方最普遍, 所以去南极也可以.

7、 Any more sightings this year?

今年我们还会看到幽灵 吗 ?

8、 The clarity of the water here is conducive to exciting sightings of various marine-life species.

这里净碧的水质可以让你清晰地观赏到各种鲜活、生动的海洋生物.

9、 I am reading a book about ghosts and other supernatural sightings.

我正在读的这本书讲的是鬼怪和其他一些超自然的事.

10、 But the sightings are often dismissed by authorities without proper investigations, UFO activists say.

UFO活跃分子称,但权威机构总在没采取适当调查的情况下就将它们打发了.

11、 Several sightings of enemy troops were reported.

报告称发现了几次敌情.

12、The files do show, though, that not all the sightings and reports were without foundation.

尽管如此, 这些文件无疑表明了并非所有的目击事件和报告都是胡编乱造.

13、Stranger sightings have also been made, which may rewrite theories of planetary formation completely.

此外,人们还观察到了一些更为离奇的现象, 这可能会彻底颠覆各种行星诞生理论.

14、The files blame other UFO sightings on weather balloons, clouds or normal aircraft.

有一些文件把其它的UFO目击事件归因为气象探测气球、云彩或正常的飞行器.

15、There was a recognition of three possible general sources for UFO sightings.

有人承认三种可能的一般来源幽浮目击.

以上是简答网为您整理的sightings怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于sightings的用法

、sightings的释义、sightings的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sightings>